



Vært historik

Dato	5/3 2024	30/4 2024	17/6	10/09												
Vært	Sil	Anne	Anne	Sil												

Dagsorden og referat	Dato: 9. september 2024	Tid: kl. 1930	Sted: Silistria
Emne: Bestyrelsesmøde OK PAN	Mødedeltagere:		
Næste møde:	Afbud: Camilla	Referent: Jacob	

	Emne	Formål med punktet (hvad skal vi udrette?)	Proces (hvordan behandler vi emnet)	Varighed	Beslutning (referat – hvem gør hvad)
--	-------------	--	---	-----------------	--

1.	Siden sidst	<ul style="list-style-type: none"> • Husgennemgang • Miljøstyrelsen – proces og status. • JFM – hvordan gik det så? • ESAA og EC – nyt setup • Klubtræninger – Trænere (TØJ?) • KUM • NightChamp 	o.pkt. + d.pkt (Thomas)	30 min	<p>SIL: Aarhus Kom. har besøgt SIL og vil lave diverse opdateringer. Bl.a. diverse el, rens af ventilationsanlæg, gennemgang af VVS, brandanordninger, dræn, tagrende, affald m.m. Status vedr. byggeprojektet er at det nu er i miljøstyrelsen. Derefter venter kystdirektoratet. Der afventes dog også dialog med Real Dania vedr. muligheden for et gratis foreningshus.</p> <p>JFM: Stor ros til stævneledelsen, men desværre få deltagere. Overskud bliver ca. 40.000 kr. inkl. støtte fra nationalparken på 20.000 kr.</p> <p>ESAA og EC: Thomas forklarer om nyt setup , trænerne og støtte. Nye EC set-up er inkl. obligatorisk Pan medlemskab til alle EC – formål er ikke at rekruttere EC løbere til Pan, men at sikre endnu bedre socialt fællesskab til gavn for orienteringsmiljø i Pan</p> <p>Klubtræninger: Laurits afløser Mads resten af året. Andrine, Cecilie, Iben og Morten er ungdomstrænere pt. Torsdagstræningen er under overvejelse fortsat. Laurits forsøger den kommende tid at skabe et bedre miljø under torsdagstræningen. Børnetræning er nu under ledelse af Camilla. Der ledes fortsat efter en hjælpetræner. Der overvejes et trail hold 7 onsdage frem mod night trail under ledelse af Iben.</p> <p>Div. turnering: Vi er i finalen på Sjælland.</p>
----	-------------	---	----------------------------	--------	--

				<p>Det besluttes at løbsafgiften betales af klubben.</p> <p>KUM: Der er åben for tilmelding. Hver kreds skal stille med 5 hjælpere. Der er snart nyt møde i arbejdsgruppen.</p> <p>NightChamp: 20 års jubilæum i år. Der arbejdes på at få tv på besøg. Og på at få flere deltagere til stævnerne.</p> <p>Træningsløb: Jan forsøger samarbejde med Silkeborg og Horsens.</p>
--	--	--	--	--

	Emne	Formål med punktet (hvad skal vi udrette?)	Proces (hvordan behandler vi emnet)	Varighed	Beslutning (referat – hvem gør hvad)
	2. Økonomi	Kell informerer om økonomi	O. pkt. (Kell)	10 min	Økonomi: Kell har fremsendt opdateret ÅTD regnskab. Det ser ud som forventet.
	3. Diverse	Printer – Hvad gør vi II? Klubmesterskabsdag (DAG og NAT) Medlemsdag? Terminliste – har vi styr på fremtiden?	D. pkt. (alle)	30 min	Diverse: Thomas undersøger fortsat printere. Det er besluttet at købe frem for leje. Thomas får en forhåndsgodkendelse til at købe den han synes er bedst.
	4. Kommunikation	Kommunikation – gør vi nok? Holdsport – kan det bruges	D. pkt. (alle) D. pkt. (Jacob)	20 min	Klubmesterskaber: Denne gang skal det være både dag og nat. Hvor, hvornår, hvem? Det overvejes. Thomas taler med Henrik om at bruge NightChamp til det.
	5. Fremdrift - projekter	Forslag til fremdrift: <ul style="list-style-type: none"> • Projekt "årsplan" • Projekt "nye medlemmer" • Projekt "frivillighed" • Projekt "strategi" 			Medlemsdag: Hvor, hvornår, hvem? Det overvejes. 26/4 er et forslag. Kommunikation: Hold Sport præsentation af Jacob og Kim. Positiv holdning fra bestyrelsen, og der arbejdes videre med oprettelsen af Pan på Hold Sport. Punkt 5 udskydes til næste gang.